
Kære naboer  
 
Kære genboer 
 
Kære medlemmer 
 
Velkommen til generalforsamlingen – årets største begivenhed! 
 
Vi vil også sige velkommen til de nye familier vi har fået i foreningen i årets løb. Vi håber I er faldet godt til 
og jeres naboer har taget vel imod jer!  
 
Forandringernes vinde har blæst ind over vores lille paradis! 
 
Noget så sjældent som en vedtægtsændring har fundet sted, og vi har haft udskiftning af bestyrelsen ved 
den ekstraordinære generalforsamling i maj sidste år. Det er denne bestyrelse vi præsenterer i dag. 
 
Mange har sikkert spurgt sig selv om hvem denne nye bestyrelse er og hvad de vil? 
Det vil vi løfte sløret for i aften! 
 
 
Tak  
 
Først vil jeg rette en stor tak til Poul Verner og Anders for den fine og gnidningsfri overdragelse af 
foreningens forretning til os. Det tog lige lidt ekstra tid at for bankdelen på plads, men nye 
legitimationskrav i Danske Bank gjorde at processen trak ud. Men på plads kom vi. 
 
 
 
Men hvem er vi? 
 
Vi er 4 mand og en kvinde. 
Vi er alle erhvervsaktive og med børn i den skolesøgende alder. Vi har alle – med undtagelse af Pernille 
boet under 10 år i grundejerforeningen. Vi er en ung bestyrelse og vi er en uerfaren bestyrelse. 
 
Men det er alt sammen lige meget! 
 
Vi er ikke A.P. Møller Mærsk, Carlsberg eller FN´s Generalforsamling. Vi er en grundejerforening, og vi skal 
drives som en grundejerforening. I øjenhøjde og med respekt for hinanden 
 
Og hvad vi måtte mangle i erfarenhed har vi i åbenhed, energi, og nysgerrighed.  
 
 
 
Hvad vil vi? 
 
Vi vel egentlig bare det samme som vi alle vil, når vi bor i hus i et dejligt villakvarter! Vi vil have det rart. Vi 
vil have et godt naboskab og godt sammenhold. 
 
 
 



Hvordan får vi så det? 
 
Det gør vi ved at komme hinanden lidt mere ved. At lave sociale arrangementer hvor vi kan mødes på tværs 
af generationer – med børn, uden børn. 
Vi har netop afholdt fastelavnsarrangement, hvilket var en stor succes med næsten 30 børn og ligeså 
mange voksne. Og vi skal holde det igen til næste år. Vi er ved at diskutere formatet heraf. 
Sidste år arrangerede gode kræfter i foreningen loppemarked. Det håber vi de vil gøre igen i år. 
Og så håber vi at vi – på sigt – kan skabe opbakning til en vejfest. Gode folk arrangerer allerede 
arrangementer lokalt for en enkelt vej eller bare et par huse. Vi håber og ønsker at vi en dag kan udbrede 
dette til hele grundejerforeningen, men selvfølgelig med respekt for det folk allerede har etableret.  
 
 
Åbenhed og dialog 
 
Vi gør det også ved at være åbne og i dialog. Vi er yderst bevidste om, at det er medlemmerne som har 
valgt bestyrelsen og vist os jeres tillid. Vi skal lytte til hvad vores medlemmer har på hjertet, og selv være 
åbne og informere om hvad vi går og pusler med. Det skal ikke være sådan, at det eneste tidspunkt man 
bliver informeret om hvad der sker, er den ene gang om året hvor der afholdes generalforsamling. 
 
Derfor opruster vi og har oprustet på kommunikationssiden. Vi er begyndt at offentliggøre referater fra 
bestyrelsesmøderne på foreningens hjemmeside. Vi opfordrer vores medlemmer til – uanset tallet på ens 
fødselsattest – at få en Facebook profil således at man kan følge med i hvad der sker - hvis man vil! 
 
 
 
Hvad gider vi ikke 
 
Det sidste vi gider bruge tid på er ordenshåndhævelse. Vi burde alle være voksne nok til at vide, hvordan 
man skal gebærde sig. Vi er underlagt nogle vedtægter som vi skal overholde. Når det er sagt er det også 
vigtigt at sige, at disse vedtægter er 91 år gamle og ført med en pen ud fra det verdenssyn som var dengang. 
Hvis vi syntes at de vedtægter er utidssvarende, så skal vi lave dem om!  
Derfor vil bestyrelsen påbegynde et gennemsyn af vores vedtægter mht. på at bringe dem up-to-date. 
 
 
 
Praktiske ting 
 
Til slut kan jeg meddele at det lykkedes os at få spulet vejbrøndende på Bøgevang, Birkevang og Klitrose 
Alle. Vi skiftede simpelthen kloakfirma, da den forhenværende ikke kunne finde ud af at dukke op. 
 
Inkassosag er afsluttet. 
 
Det var ordene og tak fordi I er kommet her i aften! 


